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اخبار ادبی و هنری

مرحومآیتاللهحقشناس: حضرت ملک الموت وعده داده است 
که هر کس نم��ازش را اول وقت بخواند در هنگام موت، خودش 

شهادتین را به او تلقین می کند.

ركوردزني یك مستند ضد آمریکایی 
در سیما

مستند »رو در رو با شیطان« در صدا و سیما رکورد زد.
پخش مس��تند »رو در رو با شیطان« که چهارشنبه شب گذشته 
از شبكه يک سیما پخش شد، با اقبال گسترده بینندگان اين شبكه 

مواجه شد.
اين مس��تند به همت برنامه »ثريا« و با هدف ابراز ناگفته هايی از 
درگیري هاي ايران و آمريكا در خلیج فارس پخش شد و براي نخستین 
ب��ار در آن از حملات ايران به آمريكا در خلیج فارس پرده برداش��ته 
ش��د. مس��تند رو در رو با شیطان از سري مستندهاي سه گانه برنامه 
»ثريا« درباره نیروي دريايي کشورمان است که بعد از مستند »شكار 
روباه« )دستگیري نیروهاي دريايي انگلیسي( از شبكه يک پخش شد.
اين مس��تند با محوريت چهره هاي شهداي نبرد دريايي با آمريكا 
همچون شهید »نادر مهدوي« و »بیژن گرد« ساخته شده بود که به 
گفته دست اندرکاران با استقبال بي نظیر مردم مواجه شد به طوري که 
ارسال هزاران پیامک متني و ابراز احساسات مردم، نوعي رکورد زني در 
صدا و سیما در دريافت پیامک هاي متني براي يک مستند محسوب 

مي شود.
بخش س��وم اين مس��تند با تمرکز بر دستاوردهاي کنوني نیروي 
دريايي و توانمندي هاي نظامي کشورمان در درگیري هاي خلیج فارس 

به زودي از شبكه يک سیما پخش خواهد شد.
واكنش جریان فشار نسبت به ممانعت 

از نمایش فیلم های حامی فتنه
داريوش مهرجويی در واکنش به مخالفان نمايش فیلم های حامی 

فتنه گفت: به شما چه؟
پس از  نامه کمیسیون اصل 90 مجلس شورای اسلامی مبنی بر 
لزوم ممانعت از نمايش فیلم های حامی فتنه از س��وی وزارت ارشاد، 
برخی قصد دخالت در تصمیمات نمايندگان مردم را داشته و در اين 

راستا دست به فضاسازی هايی می زنند.
داريوش مهرجويی هم اخیرا در گفت وگويی با ايسنا اظهار داشته: 
آنهايی که با تصمیم ها و مجوزهای سازمان سینمايی مخالفت می کنند 
در واقع به نوعی ماهیت وزارت ارشاد را نفی می کنند. انگار کسی نیست 
که به اينها بگويد اصلا به شما چه؟ مگر تخصص داريد که درباره کیفیت 

يا نمايش دادن فیلم ها اظهارنظر می کنید؟
گفتنی اس��ت، کمیسیون اصل 90 مجلس شورای اسلامی پیش 
از اين با ارس��ال  نامه ای به سازمان س��ینمايی وزارت ارشاد خواستار 
جلوگیری از نمايش فیلم هايی که به نوعی به حمايت از فتنه س��ال 

88 می پردازند در زمان فعلی شده بود.
تازه ترین آمار از مخاطب های 

شبکه »پرس تی وی«
رئیس سازمان صدا و سیماي جمهوري اسلامي ايران از بخش هاي 

مختلف راديو تلويزيون دولتي جمهوري آذربايجان بازديد کرد.
ب��ه گزارش روابط عمومي رس��انه ملي، مهندس ضرغامي در اين 
بازديد که سفراي ايران و آذربايجان نیز حضور داشتند از بخش هاي 
مختلف اين مجموعه راديويي و تلويزيوني بازديد کرد و با فعالیت هاي 

حرفه اي اين مجموعه آشنا شد.
مهندس ضرغامي در اتاق خبر اين شبكه با تشريح توانمندي هاي 
صدا و سیماي جمهوري اسلامي، به ظرفیت ممتاز شبكه بین المللي 
»پرس تي وي« و رويكرد متفاوت و موثر اين شبكه اشاره کرد و گفت: 
ماهانه بیش از يكصد میلیون کاربر از نقاط مختلف جهان براي دستیابي 
به آخرين اخبار و اطلاعات به اين شبكه مراجعه مي کنند. وي در اين 
بازديد مجوز اس��تفاده از اين شبكه خبري را با وجود نبود تفاهمنامه 

همكاري في ما بین براي شبكه »آذ تي وي« صادر کرد.
در اين ديدار مسئولان شبكه »آذ تي وي« بخش هاي مختلف اين 

شبكه را معرفي و حوزه  فعالیت آن را تشريح کردند.
دو كتاب از محمدرضا سرشار
 با چاپ مجدد منتشر شدند

دو کتاب از محمدرضا سرشار با عنوان های »اصیل آباد« و »شهری 
که مردم آن با زانو راه می رفتند« تجديد چاپ شدند.

کتاب »اصیل آباد« به چاپ نوزدهم رسید و »شهری که مردم آن 
با زانو راه می رفتند« نیز برای پنجمین بار منتشر شد.

»اصیل آباد« از س��ری کتاب های گروه س��نی نوجوانان، داستان 
زندگی مردمی است که دور از جاذبه های زندگی شهری در يک جامعه 
روس��تايی با تكیه بر تولیدات خودش��ان و براساس فطرت، سادگی و 
پاکی گذران زندگی می کنند. کتاب »ش��هری که مردم آن با زانو راه 
می رفتند« در اصل اقتباسی از يک داستان تخیلی و افسانه ای خارجی 
است. محمدرضا سرشار درباره اين کتاب گفته است: اين داستان جنبه 
نمادين دارد و من ضمن الهام از خطوط کلی داس��تان، داستان را به 

طور کامل تغییر دادم و تبديل به يک داستان جديد شد.
محمدحسین لطیفی: جشنواره مقاومت 

از جشنواره فجر مهم تر است
کارگردان س��ینما و تلويزيون با بیان اينكه جش��نواره مقاومت 
بايد در میان کارگردان ها برای ساخت فیلم های بیشتر ايجاد انگیزه 
کند، گفت: بايد برای جش��نواره مقاومت بیش��تر از جشنواره فجر 

ارزش قائل شويم.
محمد حسین لطیفی اظهار داشت: جشنواره مقاومت امسال بسیار 
باش��كوه برگزار ش��د و من امیدوارم در سال های آتی ناظر اين باشیم 

که برای جشنواره مقاومت بیش از جشنواره فجر ارزش قائل باشیم.
وی ادامه داد: همچنین باز هم امیدوارم که با برگزاری اين نوع از 
جش��نواره های ارزشی، کارگردان های بیشتری چه در ايران و چه در 
خارج از کشور در اين حوزه کار بكنند و اين جشنواره انگیزه و موتور 

محرکی برای آنها در زمینه ساخت اين نوع از فیلم ها باشد.
لطیفی با بیان اينكه جشنواره مقاومت در بخش بین الملل می تواند 
بس��یار گس��ترده تر از آنچه هم اکنون هس��ت عمل کند، خاطر نشان 
کرد: فكر می کنم رايزن فرهنگی ايران بايد در اين زمینه فعال باش��د 
و اقدامات��ی را انجام بدهد که رابطه ما در زمینه فیلم های مقاومت با 

ديگر کشورها بیشتر شود.
پروژه فریب و تخریب هنرمندان مستقل 

توسط سران اصلاحات
پروژه فريب و تخريب هنرمندان مستقل توسط جريان موسوم به 

اصلاح طلبی علنی شد.
به گزارش خبرنگار کیهان، از روز دوشنبه تصاويری از دريافت جايزه 
توسط نرگس آبیار از يكی از سران کودتای سال 88 در فضای مجازی 
منتش��ر شده اس��ت. تصاويری که بازتاب منفی فراوانی در بین اقشار 
متدين جامعه داشته است. اين در حالی است که اين رخداد بخشی از 
طرح ايجاد تفرقه میان هنرمندان مستقل و بدنه جريان انقلاب است 
که پیش از اين درباره برخی ديگر از هنرمندان هم اتفاق افتاده بود، 

اين بار علیه نرگس آبیار برگزار شد.
بر اس��اس اين گزارش، برگزار کنندگان جش��نواره اخلاق و 
نیايش، از سازندگان فیلم »شیار 143« به عنوان يكی از برگزيدگان 
اين جش��نواره دعوت کردند تا برای دريافت جايزه خود به محل 
برگزاری مراسم اختتامیه بروند، بدون اينكه درباره حضور محمد 
خاتمی در اين مراسم اطلاعی بدهند. اما در میان مراسم و بدون 
اطلاع قبلی »محمد خاتمی« حضور پیدا کرد و مثل همیشه برای 
جبران  آبروی از دست رفته خويش به سوءاستفاده از هنرمندان 

نام آشنا پرداخت.

پیام تسلیت  رهبر معظم انقلاب
 در پی درگذشت صبیه حجت الاسلام تقوی
حضرتآیتاللهالعظمیخامنهایدرپیامیدرگذشتصبیه

حجتالاسلامسیدرضاتقویراتسلیتگفتند.
متن پیام رهبر معظم انقلاب به اين شرح است:

بسماللهالرحمنالرحیم
جنابحجتالاسلامآقایسیّدرضاتقویدامتافاضاته

با تأس��ف اطلاع يافت��م که داغدار درگذش��ت صبیه  گرامی خود 
می باشید. اين مصیبت را که آزمونی الهی و انشاءالله برای شما و مادر 
محترم و ديگر بازماندگان، مايه  اجر عظیم اس��ت به همگی تس��لیت 
می گويم و صبر جمیل از خداوند برای شما مسئلت می کنم. رحمت 

و غفران الهی بر آن مرحومه باد.
سیّدعلیخامنهای
۲۰مهر۹۳

هلاكت امت ها 
به سبب گناه

»آی��ا ندیدند چه قدر از اقوام پیش��ین را هلاک کردیم؟! 

اقوامی که )از ش��ما نیرومندتر بودند( و قدرت هایی به آنها 

داده بودی��م که به ش��ما ندادیم، باران ه��ای پی درپی برای 

آنها فرس��تادیم، و از زیر )آبادی ه��ای( آنها، نهرها را جاری 

س��اختیم، )اما هنگامی که سرکشی و طغیان کردند( آنان را 

به خاطر گناهانشان نابود کردیم، و جمعیت دیگری بعد از 

آنان پدید آوردیم«.
الانعام- 6

هشتمیندورمذاکراتهستهایدروین
ظریف:  حجم غنی سازی و زمانبندی رفع تحریم  ها 

محورهای اصلی اختلاف است
وزیرامورخارجهایراندراولینروزمذاکراتهستهای
دروین،رسیدنبهتوافقدراینمذاکراترابسیاربعید
دانس�توحجمغنیسازیوزمانبندیرفعتحریمهارا

مواردیحیاتیاعلامکرد.
محمدجواد ظريف، وزير امور خارجه کشورمان و تیم مذاکره 
کننده هسته ای صبح ديروز)سه شنبه( به منظور رايزنی با مسئول 
سیاس��ت خارجی اتحاديه اروپا و طرف آمريكايی درباره راه حل 

جامع هسته ای وارد شهر وين پايتخت اتريش شدند.
ظري��ف در بدو ورود به فرودگاه وي��ن در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت: مذاکراتی که ما تاکنون داشتیم همگی مذاکرات 
حساسی بوده اند، اين دور هم مذاکره ای است که می تواند راه را 

برای رسیدن به توافق نهايی هموارتر کند.
حصولتوافقبعیداست

وی با ذکر اين نكته که رس��یدن به توافق در اين مذاکرات 
بس��یار بعید اس��ت، توضیح داد: به خاطر اينكه موضوعاتی که 
هنوز باقی مانده و بايد حل و فصل ش��وند، موضوعات بس��یار 

زيادی هستند.
ظريف گفت: همانطور که رئیس جمهوری کشورمان مطرح 
ک��رد در مورد اصل موضوعات تفاهم کلی وجود دارد، اما آنچه 
در چند دور اخیر در موردش بحث و گفت وگو ش��ده است، در 
مورد  جزئیات اس��ت، مواردی مانند حجم غنی سازی، نحوه و 

زمانبندی رفع تحريم  ها که بسیار با اهمیت و حیاتی هستند.
وزي��ر خارجه ايران گفت: ما امیدواري��م که طرف مقابل با 
پذيرفتن واقعیاتی که در صحنه منطقه ای و بین المللی است و 
هم واقعیات برنامه هسته ای که ايران دارای يک برنامه پیشرفته 
صلح آمیز هسته ای است، بتواند به يک راه حل دست پیدا کند 
که به نفع همه است و ما تمام تلاش خود را به کار خواهیم برد 
که از اين چند روز مذاکره در وين برای حل مشكلات بهترين 

استفاده را ببريم.
همچنی��ن روز گذش��ته، س��ید عب��اس عراقچ��ی و مجید 
تخت روانچی، معاونان وزير امور خارجه ايران؛ ويلیام برنز، قائم 
مقام وزارت  خارجه آمريكا، و وندی شرمن، مدير کل سیاسی 
وزارت خارجه اين کشور؛ و هلگا اشمید، معاون مسئول سیاست 

خارجی اتحاديه اروپا، با يكديگر ديدار کردند.
مايكل مان، معاون مس��ئول سیاست خارجی اتحاديه اروپا، 
درباره اين نشس��ت گفت: »روز سه شنبه ديداری بین معاونین 
وزرای خارجه ايران، آمريكا و مسئول سیاست خارجی اتحاديه 
اروپا برگزار ش��د ت��ا آمادگی های لازم ب��رای ديدارهای بعدی 

فراهم شود«.
»مايكل مان« س��خنگوی سیاست خارجی اتحاديه اروپا از 
تلاش مذاکره کنندگان ايرانی، آمريكايی و اروپايی برای پیشرفت 

در مذاکرات هسته ای خبر داد.
به گزارش خبرگزاری روس��ی ريانووستی مايكل مان افزود: 
»پس از نشست س��ه جانبه ظريف، اشتون و کری، نشستی دو 
جانبه میان ظريف و کاترين اشتون برگزار خواهد شد و هدف 
از اين نشس��ت پیشرفت در خصوص مولفه های اساسی مذاکره 

است. «
دیدارکریوفابیوس

همچنی��ن »جان کری« وزير خارج��ه آمريكا، پیش از آغاز 
دور جديد مذاکرات هسته ای وين، در ديدار با »لوران فابیوس« 
همتای فرانس��وی خود، در مورد مذاکرات هس��ته ای با ايران، 

گفت وگو کرد.
 قرار اس��ت امروز )چهارش��نبه( نشست س��ه جانبه ای بین 
ظريف، جان کری وزير خارجه آمريكا و کاترين اشتون در هتل 

پله کوبورگ برگزار شود.
به گزارش فارس، سید عباس عراقچی و مجید تخت روانچی 
معاون��ان وزي��ر خارجه،  حمید بعیدی نژاد مديرکل سیاس��ی و 
بین الملل��ی، داود محمدنیا مش��اور وزير خارجه، محمد امیری 
مدير کل امور پادمان های سازمان انرژی اتمی و پژمان رحیمیان 
مديرکل حوزه رياست سازمان انرژی اتمی، )اعضای تیم مذاکره 
کننده هس��ته ای( و همچنین امیرحسین زمانی نیا و جمشید 

ممتاز مشاوران حقوقی در اين رايزنی  ها حضور دارند.
اي��ران و گروه 1+۵ تاکنون هف��ت دور درباره راه حل جامع 
هسته ای به گفت وگو نشستند که شش دور آن در شهر وين و 
هفتمین دور در حاشیه شصت و نهمین نشست مجمع عمومی 

سازمان ملل در نیويورک و در مقر اين سازمان برگزار شد.

هدیه به خوانندگان

پیکره�ایپ�اک7ش�هیدس�انحههوایی
نیرویانتظامیدیروزدرس�تادفرماندهیناجا

برگزارشد.
در اين مراسم باش��كوه که با حضور رئیس بنیاد 
ش��هید، فرمانده نی��روی انتظامی و جم��ع زيادی از 
همس��نگران ش��هدا و خانواده های ش��هدای نیروی 
انتظامی برگزار شد، پیكر شهدا بر دوش همسنگران 

و همكارانشان تشییع شدند.
ش��امگاه ش��نبه بر اثر س��انحه هوايی در حوالی 
زاهدان هفت نفر از پرس��نل نیروی انتظامی به درجه 
رفیع ش��هادت نائل شدند. شهدای اين سانحه هوايی 
برای بررسی حوادث اخیر در سراوان راهی سیستان 

و بلوچستان شده بودند.
سردار سرتیپ ش��هید عبدالعلی صادقی، سردار 
قربان محمد درودگر، سردار خلبان علی احمد فرخی، 
سردار علی خرس��ندی نیا، سرهنگ حجت خلیل لو، 
س��روان قربانعلی قويدل و کارمند محس��ن طلوعی 

شهدای اين سانحه هوايی بودند.
فرماندهنیرویانتظامی:

عملیاتخرابکاریوانفجارهواپیمای
نیرویانتظامیصحتندارد

فرمان��ده نی��روی انتظام��ی احتم��ال هرگونه 
خرابكاری و آتش س��وزی و انفجار به عنوان عوامل 
اصلی سقوط هواپیمای سانحه ديده نیروی انتظامی 
را رد ک��رد و گفت: بقايای هواپیمای س��انحه ديده 
نشان می دهد که فرضیه هدف قرار گرفتن هواپیما 

درستادناجابرگزارشد

تشییع پیکرهای مطهر 7 شهید سانحه هوایی نیروی انتظامی

کاملا مردود است.
س��ردار اس��ماعیل احمدی مقدم ديروز در 
حاشیه مراسم تش��ییع 7 شهید سانحه هوايی 
هواپیم��ای توربو کوماندور نی��روی انتظامی با 
تاکی��د بر اي��ن مطلب که عملی��ات خرابكاری 
صحت ندارد و انفجار و آتش س��وزی هم در کار 
نبوده است گفت: فعلا چیز جديدی برای گفتن 

در اين رابطه نداريم.
وی تاکید کرد: تیم فنی در حال بررس��ی علت 
سانحه است، بنابراين به اين سرعت نمی توان دلايل 

سقوط را بیان کنیم و بايد منتظر اعلام نتايج باشیم. 
س��ردار احمدی مقدم اين ن��وع هواپیماها را از 
هواپیماه��ای گرانقیمت دانس��ت و افزود: در حال 
حاضر اين ن��وع هواپیما که به تعداد قابل توجهی 
در دنی��ا وج��ود دارد يک هواپیمای کم س��انحه و 

ايمن است.
وی قیم��ت اين هواپیم��ا را حدود 10 میلیون 
دلار عنوان کرد و افزود: قطعا اگر روز بود و عوارض 
زمین بیش��تر معلوم بود هواپیما می توانست روی 

زمین بنشیند.

اين مقام ارش��د انتظامی درباره تعقیب و گريز 
اشرار حادثه سراوان هم گفت: تعدادی از اين اشرار 
دس��تگیر و تعدادی نیز فرار کرده اند که رد آنها را 
در آن طرف مرزها گرفته ايم و عملیات ادامه دارد.

فرمانده نیروی انتظامی مهمترين اقدام در اين 
امر را تكمیل عملیات انسداد مرزها دانست و ابراز 
امی��دواری کرد که نماين��دگان مجلس در تنظیم 

بودجه امسال گام های بلندتری را بردارند.
احمدی مق��دم تاکید کرد: پس از اين س��انحه 
دس��تور داده شد تا اين هواپیماها به جز پروازهای 

آموزشی، هیچ پرواز ديگری نداشته باشند.
تشییعپیکرشهیدسانحهسقوط

هواپیماینیرویانتظامی
پیكر ش��هید محسن طلوعی از شهدای سانحه 
سقوط هواپیمای نیروی انتظامی عصر ديروز در قم 

تشییع و به خاک سپرده شد.
پیكر اين ش��هید ب��ا حضور فرمان��ده انتظامی 
استان، پرس��نل اين نیرو و مردم شهیدپرور قم از 
مس��جد امام حسن عسكری تا حرم مطهر حضرت 
فاطمه معصومه)س( تشییع و پس از اقامه نماز در 
گلزار شهدای علی ابن جعفر قم به خاک سپرده شد.

شهید محس��ن طلوعی از کارشناسان بازرسی 
نیروی انتظامی کشور بود که روز شنبه 19 مهر در 
اثر سقوط يک فروند هواپیمای نیروی انتظامی در 
مسیر تهران - زاهدان به همراه 6 نفر ديگر از پرسنل 

ناجا به درجه رفیع شهادت نائل شد.

وزی�راطلاع�اتتاکی�دک�رد:وزارت
اطلاعاتدرعرصهامنیتاقتصادیفعالیت
جدیداردوهرجاناامنیدرسرمایهگذاری

بهوجودآیدآنرابرطرفمیکند.
 به گزارش خبرنگار کیهان ،حجت الاس��لام 
س��ید محمود علوی وزير اطلاعات  روز گذشته 
در نشس��ت خبری با اصحاب رس��انه، گفت: در 
زمینه صلاحیت امنیتی کسانی که برای تصدی 
مس��ئولیت و س��مت از وزارت اطلاع��ات مورد 

استعلام قرار می گیرند، امانت دار هستیم.
تشکیلشورایتاییدصلاحیت
برایبررسیصلاحیتافراد

 وی خاطرنشان کرد: برای بررسی صلاحیت 
افراد شورای تايید صلاحیت تشكیل داده ايم که 

نظام نامه ای مشخص دارد.
بابسیاریازسرویسهایاطلاعاتی

تبادلاطلاعاتیداریم
عل��وی تصري��ح کرد: ام��روز با بس��یاری از 
سرويس های اطلاعاتی کشورها تبادل اطلاعاتی 

در منافع مشترک داريم.
وی افزود: علیه سرويس هايی مانند موساد و 
ام آی س��یكس و سی آی ای که به دنبال اهداف 
منفی در ايران هس��تند، وارد عمل می ش��ويم. 
اين س��رويس ها از فضای مجازی در کشورمان 

استفاده می کنند.
عناصررابطدرفضایمجازیرا
شناساییومدیریتمیکنیم

وزي��ر اطلاعات با تاکید ب��ر اينكه در فضای 
مج��ازی دس��تگاه های اطلاعات��ی کش��ورمان 
هوش��یاری خود را حفظ کرده اند، گفت: عناصر 
رابط را شناسايی و مديريت می کنیم و درصورتی 
ک��ه به انتقال اخبار س��ری از کش��ور بپردازند 

اقدامات لازم را انجام می دهیم.
علوی در ادامه اظهار داشت: دستگاه اطلاعاتی 
کشورهای خصم در نفوذ اطلاعاتی خود با ديوار 

آهنین هوشمند کشورمان مواجه می شوند.
وزير اطلاعات در ادامه تاکید کرد: کسانی که 
به رهنمودهای خیرانديش رهبر انقلاب درباره 
عدم بی احترامی به بزرگان اهل سنت عمل نكنند 

دستگاه اطلاعاتی اقدام می کند.

حجتالاسلامسیدمحمودعلویدرنشستخبری:

وزارت اطلاعات در عرصه امنیت اقتصادی 
فعالیت جدی دارد

برنامههایداعشراپیشبینیکرده
وبهمقاماتمسئولاعلامکردیم

 عل��وی تصري��ح ک��رد: وزارت اطلاعات از 
س��ال های پیش در بیرون از مرزها با همكاری 
کش��ورهايی ک��ه امنیت آنها توس��ط داعش به 
چالش کشیده شده بود همكاری اطلاعاتی داشته 
و اش��راف کاملی بر آنها برقرار بوده است. وی با 
بیان اينكه برنامه های داعش را پیش بینی کرده 
و به مقامات مسئول اعلام کرديم، گفت: قدم به 
قدم برنامه های آنها در عراق را به مقامات مسئول 
اطلاع رسانی کرديم و همین پیش بینی ها موجب 
اقدام در زمان مناسب علیه آنها شد که اگر اينها 
نبود عراق و سوريه امروز وضع ديگری داشتند.

عناصرمرتبطباداعشرا
شناساییکردهایم

عل��وی تاکید ک��رد: اقدام��ات داعش در چتر 
اطلاعاتی م��ا قرار دارد و هرگاه احس��اس کنیم 
مصال��ح امنیتی ما را مورد تهديد مس��تقیم قرار 
می د هند يا به دنبال به کار گرفتن عناصر در داخل 
کش��ور هستند، وارد عمل می شويم و تاکنون نیز 
عناصر مرتبط با داعش را شناسايی کرده ايم و در 
چنگ سربازان گمنام امام زمان)عج( قرار گرفته اند 

که به دستگاه عدالت معرفی شده اند.

 در ادامه وزير اطلاعات در پاس��خ به سوالی 
در مورد اينكه  »پس از تغییر دولت و نشستن 
حضرتعال��ی بر کرس��ی وزارت اطلاعات دولت 
يازدهم، شاهد آن هستیم که برخی شكايت های 
وزارت اطلاع��ات از تعدادی از گروه ها و افرادی 
که خوشنام نیستند پس گرفته شده است. پس 
گرفته ش��دن شكايت از برخی افراد و نهادهايی 
نظیر انجمن صنفی منحله روزنامه نگاران ايران 
ک��ه تعداد قابل توجهی از هیئت مديره س��ابق 
آن با رس��انه های ضدانقلاب مشغول همكاری 
هس��تند، از جمله موارد س��وال برانگیز اس��ت. 
آي��ا چنین رفتارهاي��ی در مجموعه هايی مانند 
وزارت اطلاعات که فارغ از هرگونه خط و مشی 
سیاسی بايد چشم و ناظر ارشد نظام باشد، شائبه 
سیاس��ی بودن برخی اقدامات اين وزارتخانه را 
به دنبال نخواهد داشت؟« که علوی پاسخ داد: 
وزارت اطلاعات در اين گونه موارد حرفه ای عمل 

می کند.
وزارتاطلاعاتمانندوزارتورزشاست

کهبایدبیطرفباشد
وی ادامه داد: در اين موارد نمی توانیم تمايل 
و مسائل سیاسی را در کارمان مدنظر قرار دهیم. 
وزارت اطلاعات مانند وزارت ورزش اس��ت که 
بايد بی طرف باشد. اگر وزير ورزش طرفدار تیم 

آبی باشد نمی تواند کاری کند که او پیروز شود. 
فقط می توان��د دعا کند که تیم مورد علاقه اش 

پیروز شود.
وزي��ر اطلاع��ات خاطرنش��ان ک��رد: وقتی 
پرون��ده ای را بازنگری ک��رده و با نگاه حرفه ای 
آن را بررسی می کنیم، مشاهده می کنیم آنچه 
در پرونده آمده ممكن اس��ت صددرصد صحت 
نداش��ته باش��د، لذا اتهامات وارده به آن فرد را 
مجددا بررس��ی می کنیم و اگر صحت نداشت، 
وظیفه ش��رعی خود می دانیم نسبت به اصلاح 

آن اقدام کنیم.
وی افزود: پرونده ای بود که به فردی اتهاماتی 
وارد شده بود. ما آن را به صورت حرفه ای بررسی 
کرديم و توس��ط قائم مقام بن��ده به دفتر رهبر 
انقلاب اعلام ش��د که اتهامات وارد شده خلاف 
است که اعلام کردند وظیفه شرعی داريد که آن 
را به دس��تگاه قضايی اعلام کنید و ما هم اعلام 
کرديم، بنابراين در اين مس��ائل کاری به ابعاد و 

جريانات سیاسی نداريم.
وزارتاطلاعاتدرعرصهامنیتاقتصادی

فعالیتجدیدارد
وی درباره جلوگیری از فسادهای اقتصادی 
گف��ت: وزارت اطلاع��ات در عرص��ه امنی��ت 
اقتص��ادی فعالیت جدی دارد و هرجا ناامنی در 
سرمايه گذاری به وجود آيد آن را برطرف می کند.

وی درباره ماجرای بابک زنجانی گفت: امید 
داش��تیم قبل از بازداشت، مذاکراتی با او انجام 
دهی��م که او گفت در تاجیكس��تان و روس��یه 
پول هايی دارد که می تواند بدهی خود را پرداخت 
کند، اما اظهارات او تو خالی بود، لذا اين اطلاعات 
را به دس��تگاه قضايی منتقل کرديم و سرانجام 

سرنوشتش به دستگاه قضايی کشید.
وزي��ر اطلاع��ات تاکی��د کرد: م��ا همكاری 
تنگاتنگی با قوه قضائیه در اين زمینه داش��تیم 
و اطلاعات لازم را منتقل کرديم. متاس��فانه در 
اي��ن زمینه آلودگی هايی برای برخی مديران به 
وجود آمد که همگی قبل از اين دولت بوده است.
علوی ادامه داد: ما با اش��راف اطلاعاتی خود 
افراد موثر در اين پرونده را شناسايی کرده و در 

اختیار دستگاه قضا قرار داديم.

رئیسمجلسبابی�اناینکهزمینههای
س�رمایهگذاریدربخشصنع�تدرایران
فراهمشدهاست،تاکیدکرد:دراینراستا
قوانینیبرایتس�هیلس�رمایهگذاریدر

کشوربهتصویبرسیدهاست.
علی لاريجانی رئیس مجلس شورای اسلامی 
در ادامه س��فر خود به ژنو، ش��امگاه دوشنبه با 
جمعی از نخبگان ايرانی مقیم کش��ور سوئیس 

ديدار و گفت وگو کرد.
رئیس مجلس ش��ورای اسلامی در اين ديدار 
اظهار داشت: زمینه های سرمايه گذاری در بخش 
صنعت در ايران فراهم شده و در اين راستا قوانینی 
برای تسهیل سرمايه گذاری در کشور به تصويب 

رسیده است.
لاريحان��ی تاکی��د ک��رد: اگ��ر مش��كلی در 
س��رمايه گذاری بخ��ش های مختل��ف از جمله 
صنعت وجود دارد بايد رفع شود چراکه اين عرصه 

مزيت های بسیاری دارد.
وی از ايرانیان مقیم خارج از کش��ور خواست 
که در بخش های مختلف صنعت و گردش��گری 
س��رمايه گذاری کنند چراکه در سال های اخیر 
زمینه های خوبی برای س��رمايه گذاری در اين 

بخش فراهم شده است.
در ادام��ه اين ديدار نخب��گان ايرانی به بیان 
نظرات خود در زمینه مش��كلات سرمايه گذاری 

در ايران پرداختند.
سخناناوبامادربارهنابودیداعشرا

شوخیمیدانیم
عل��ی لاريجان��ی رئی��س مجل��س ش��ورای 
اس��لامی  در حاشیه صدوسی و يكمین اتحاديه 

لاریجانیدردیداربانخبگانایرانیمقیمسوئیس:

زمینههایسرمایهگذاریدربخشصنعتایرانفراهمشدهاست

بین المجال��س جهانی با رئی��س مجلس الجزاير 
ديدار و گفتگو کرد.

وی در اي��ن دي��دار با بی��ان اينكه جمهوری 
اس��لامی ايران همیشه از رايزنی با کشور الجزاير 
اس��تفاده بسیاری کرده است، گفت: نگرانی های 
شما در مورد بحران ۲ منطقه خاورمیانه و آفريقا 
درست است اين مشكلات ناشی از غیر مسئولانه 

عمل کردن برخی بازيگران منطقه ای است.
وی با اشاره به حضور گروه های تروريستی در 
منطقه و حمايت کشورهای بزرگ از آنها افزود: ما 
صحبت اوباما مبنی بر اينكه داعش را نابود می کنیم 
را ش��وخی می دانیم، اتفاقات اخیر نش��ان داد که 
 آمري��كا توانايی و تدبیر اداره چنین پروژه هايی را 
ندارد و بعد از مدتی که به ناتوانی خود پی بردند 

اين گروه های تروريستی را رها می کنند.

عبدالقادر بن صال��ح  رئیس مجلس الجزاير 
ب��ا بیان اينكه الجزاير احترام خاصی برای ايران، 
رهبر و روس��ای اين کشور قائل است ادامه داد: 
اوضاع منطقه ما و خاورمیانه نیازمند رايزنی های 
مستمر و ضروری و بیان ديدگاههای هر دو طرف 
برای رسیدن به راهكاری برای حل چالش های 

موجود است
تحرکاتگروههایتروریستیدرمنطقه

بهسادگیحلنمیشود
 عل��ی لاريجانی در ديدار ب��ا رئیس مجلس 
کويت که در حاشیه صد و سی و يكمین اتحاديه 
اجلاس بین المجالس جهان��ی صورت گرفت، با 
بیان اينكه کش��ورهای غربی و برخی کشورهای 
منطق��ه ای هنوز اهداف خود در منطقه را تغییر 
نداده اند، اظهار داش��ت: بنابراين نبايد تصور کرد 

ک��ه موضوع ح��رکات تروريس��تی در منطقه به 
سادگی حل شود.

مرزوق علی الغانم رئیس مجلس کويت نیز در 
ادامه اين ديدار با بیان اينكه اوضاع خاورمیانه به 
ويژه در شمال عراق به يک معما شبیه و تاکنون 
حل و فصل نش��ده است، گفت: اتفاقات رخ داده 
در منطقه واقعا ش��وک آور و خیره کننده اس��ت، 
گروه های تروريستی که مشخص نیست از جانب 
چه افراد و چه ارگان هايی حمايت می ش��وند در 

حال انجام اقدامات خود هستند.
استقرارامنیتدرافغانستانبرای

همسایگاناهمیتدارد
علی لاريجانی در حاشیه يكصدوسی ويكمین 
اجلاس اتحاديه بین المجالس جهانی با عبدالرئوف 
ابراهیم��ی رئیس مجل��س افغانس��تان ديدار و 

گفت وگو کرد. 
رئیس مجلس شورای اسلامی در اين ديدار با 
اشاره به لزوم گسترش مناسبات دو کشوردوست 
و همسايه گفت: استقرار امنیت در افغانستان نه 
تنها برای خود اين کشور بلكه برای همسايگان  

نیز مهم است.
 وی ب��ا ي��ادآوری اوضاع منطق��ه خاورمیانه 
تصريح کرد: استقرار امنیت در افغانستان می تواند 

به وضعیت موجود در منطقه کمک کند.
به گزارش فارس رئیس مجلس افغانس��تان 
نی��ز در اين ديدار با بی��ان اينكه ايجاد حكومت 
وحدت ملی برآيند انتخابات افغانستان بود که در 
نتیجه آن امیدواری بیشتر شد، افزود: با استقرار 
حكومت وحدت ملی امیدواريم روابط افغانستان 

با کشورهای منطقه بهتر شود.


